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Laten we samen verder bouwen aan een schooljaar met een nieuwsgierige instelling en een gezonde
dosis leergierigheid. Geniet van deze eerste editie van het IMMAC-nieuws.

Beste lezer,

Wat een warme start van het nieuwe schooljaar hebben we mogen ervaren! De artikels in deze kersverse
nieuwsbrief scheppen een sfeer van positiviteit, enthousiasme en zin voor het leren en dat maakt me
trots. 

Onderwijs biedt kansen en opent deuren voor iedereen die bereid is te leren en te groeien. Als school
streven we ernaar om niet alleen kennis over te dragen, maar ook de vaardigheden en waarden die
leerlingen nodig hebben om succesvolle, verantwoordelijke mensen te worden.

Bij de start van dit schooljaar sprak ik met de leerlingen over het belang van respect, niet alleen voor
elkaar, maar ook voor het materiaal en de omgeving waarin we leren. Die waarde staat voorop en vormt
zonder enige twijfel de basis van een school waarin iedereen zich veilig en gewaardeerd voelt.

WIST JE DAT...

ESCAPE GAME IN DE LES



De zon was er en heel wat enthousiaste gezichten. Op donderdag 6 en vrijdag 7 oktober trokken we met
de vijfdes twee dagen naar Westouter. Na een maandje in een nieuwe graad, was het tijd voor
teambuilding, grenzen verleggen en gespreksmomenten rond vriendschap, seksualiteit en
weerbaarheid.
Tussen de bomen hangen met Outside en groepsspelletjes zorgden voor vertrouwen in de groep, de
ideale start om dan in kleine groepjes in gesprek te gaan met elkaar. Een lekkere spaghetti en een
gevarieerde dropping zorgden voor een topsfeer.
We keerden terug als één groep, waar iedereen met iedereen had gepraat en waar we elkaar op een
andere manier hebben leren kennen.  Een ervaring die we zullen koesteren...

VIJFDES LEVEN ZICH UIT OP 5           DAGEN

EK ZEILWAGENRIJDEN

PANNEIA SPEELT ROOFRIDDER

Wanneer het EK zeilwagenrijden in De Panne wordt
georganiseerd, is dat voor onze school een uitgelezen kans
om samen naar dat stunt- en rijwerk op het strand te gaan
kijken. Op vrijdag 6 oktober gingen we samen aan het
strand picknicken terwijl we de strijd tussen de
verschillende wagens konden gadeslaan. Voor sommigen
een leuke eerste kennismaking met de strandsport, voor
anderen gezellig uitwaaien aan zee.

De audities liggen intussen achter ons en de acteurs,
dansers en ook decorbouwers zijn vol enthousiasme
gestart met de voorbereidingen voor de voorstellingen
van begin februari.

De start van het schooljaar staat ook gelijk aan de start
van ons theaterproject Panneia. Ook dit jaar slaan
mevrouw Bourry en mevrouw Verweirder opnieuw de
handen in elkaar om, samen met een groep leerlingen
uit de tweede en de derde graad, een theaterstuk op
poten te zetten. Dit jaar wordt het een ridderverhaal:
Roofridder.



Mevrouw Pyliser en Mevrouw Vanhove de school vertegenwoordigden op een internationale bijeenkomst
van Erasmus+ in Spanje?

We een wijnproefavond organiseren waar je wijn kan proeven en kopen ten voordele van de Italiëreis van
de zesdes? Kom na het oudercontact van 27 oktober langs in de agora en ontdek er niet alleen wijnen,
maar ook andere Italiaanse producten. 

Panneia dit jaar wordt opgevoerd in de gemeente feestzaal van de gemeente De Panne?

Lou Ingouf uit 2L een pianomedley speelde tijdens de afscheidsreceptie voor oud-directeur Hugo Sevenois?
Lou verbaasde heel wat aanwezigen door het hele stuk zonder partituur te spelen.

Jill Verkoyen Bram Vandekerkhove vervangt op het secretariaat tijdens zijn afwezigheid?

Sommige mutualiteiten tussenkomen bij bepaalde excursies of meerdaagse activiteiten? Contacteer je
ziekenfonds voor meer informatie. Wie weet levert het je een extra centje op.

Steffi Pyliser uit 6LWE mee mocht lopen op de Memorial Vandamme in september? Samen met haar
estafetteteam wist ze er een clubrecord neer te zetten.

Onze school zijn eigen Immac Reveil organiseert in navolging van De Panne als troosthoofdstad van Reveil?
Het project loopt van 23 tot 27 oktober. Op vrijdag 27 oktober is er een groot slotmoment op de
speelplaats.

Dit jaar hebben we twee duo’s die elk twee
klassen eerstejaars onder hun hoede nemen. 
Floor Vanbleu en Audrey Devloo Delva staan te
popelen om leuke activiteiten te organiseren met
1Aa en 1Ab. Daarnaast staan Anouk Burki en Lotte
Prinsier klaar om 1Ac en 1Ad een onvergetelijk jaar
te bezorgen. 
Onze supers waren erbij op de ijsbrekersdag en
tijdens de eerste week van het schooljaar hebben
zij samen met de eerstejaars spelletjes gespeeld
om de integratie te bevorderen en de eerstes zich
hier snel thuis te laten voelen. Verder staan de
supers altijd klaar met een luisterend oor voor wie
dat in het eerste middelbaar kan gebruiken.

SUPERS IN DE KIJKER WIE IS ONZE LEERLINGENRAAD?

Vrijdag 20 oktober is er de jaarlijkse  filmavond. Je
leest er meer over in onze volgende nieuwsbrief.

Luca is onze ‘eerste minister’ en de andere leden
hebben elk een specifieke taak. Maya en Tjara
staan in voor de communicatie met de leerlingen.
Simon zal zorgen voor de planning van al onze
activiteiten en Max en Amelia staan in voor het
beheer van het geld. Nikita communiceert alles
naar de leerkrachten. Len en Daniel zorgen op
maandag en vrijdag voor een vleugje muziek op de
speelplaats. Joran, Wannes, Arielle, Emiel en
Cassandra helpen waar nodig de anderen.
Mevrouw Legein leidt alles in goede banen.
De leerlingenraad zit niet stil. In september hebben
ze een ijsjesverkoop gehouden. Met de opbrengst
voorzien ze een extraatje voor de leerlingen. 

WIST JE DAT...



DRUGSTORIESVIJFDES NAAR MOLENBEEK EN SINT-GILLIS

Op een maandag in oktober namen onze vijfdes de trein. De ene groep bezocht Sint-Gillis de andere groep
was te gast in Molenbeek.
Een verkennende zoektocht in de stad en korte gesprekjes met voorbijgangers vormden een boeiende
kennismaking met de veelheid aan culturen in de grootstad. Over de middag was er ook een kans om
letterlijk van die diversiteit te proeven.
En dan is er tijd voor wat duiding bij de ervaringen van de voormiddag. Hoe komt het dat Brussel zo
superdivers is? Hoe is dat vanaf het begin van de 20e eeuw geëvolueerd? Welke kansen biedt die diversiteit?
Welke uitdagingen zien we voor een superdiverse samenleving? Hoe voelen we er ons zelf bij?
In de moskee leren we heel wat bij over de islamitische religie en cultuur. Een glaasje muntthee smaakt
daarbij heerlijk…

MIDDAGSPORTNIEUWS
Naar jaarlijkse gewoonte gebruiken wij onze
lange middagpauze om lekker te sporten. We
zijn gestart met de voetbalcompetitie. 
Alle ingeschreven klassen nemen het tegen
elkaar op en hopen op de eerste plaats te
eindigen. Ook de leerkrachten worden
uitgedaagd door klassen uit de derde graad.
De sportzaal wordt van 12u40 tot 13u10
omgetoverd tot voetbalplein waarop er 5 tegen 5
gevoetbald wordt. 
Aan de zijlijn staan gemotiveerde leerlingen die
voor ons de job van scheidsrechter op zich
nemen. In de tribune genieten de supporters van
het voetbalspektakel.
De sportgeest in Immac zit goed, we blijven
verder bouwen aan eenheid en sportiviteit!



DRUGSTORIESZESDES NAAR BRUSSEL

Marcus Aurelius leerde ons: “maak er een gewoonte van zorgvuldig te luisteren naar wat anderen vertellen en
kruip, voor zover mogelijk, in de geest van de ander.” Dat deden de zesdes op 10 oktober 2023 toen ze voor de
vakken esthetica en geschiedenis naar Brussel trokken. Met een strak tempo en de vele obstakels en werken
onderweg vermijdend, ging het dadelijk richting de tentoonstelling van Banksy. Natuurlijk niet het echte
werk – dan hebben we een wereldreis voor de boeg – maar een knappe bloemlezing van hoogwaardige
reproducties.

Banksy, anoniem en toch wereldberoemd. Iedereen heeft er een mening over: voor de ene is z’n graffiti
vandalisme, voor de andere is het geëngageerde kunst. Wat het is, laten we aan het oordeel van de
toeschouwer over. Wat vaststaat is dat vele van z’n werken nagels met koppen slaan en ons met het nodige
cynisme, ironie en sarcasme met de neus op de actuele feiten duwen. De begeleidende leerkrachten,
mevrouw Buyse, Capoen en Legein en meneer Dewulf, wisten dit alles netjes te kaderen.

Na een lunchpauze in de hippe buurt rond De Munt ging het in de namiddag richting de Leopoldwijk, de
locatie van het Europees Parlement. We waren er op uitnodiging van oud-leerling Siebe Jonckheere te gast.
Hij werkt er als parlementair medewerker van Kathleen Van Brempt die er als één van de éénentwintig
Belgische afgevaardigden zetelt. Na een spoedcursus EU 101 was het het moment voor een Q&A met Kathleen
Van Brempt die vlot omging met de pertinente en kritische vragen van de leerlingen. Het bezoek werd
afgesloten met een kijkje in de plenaire zaal waar 705 parlementsleden zowat 70% van ons leven via hun
wetgeving beïnvloeden.

De glinstering in de ogen en de glimlachen op het gezicht van zowel leerlingen als leerkrachten spraken
boekdelen. Het was een geslaagde excursie naar een immer verrassend Brussel.

ESCAPE GAME IN DE LES
2MTWa kon zich bij Meneer Van Oostende uitleven in het kraken van codes in een heuse escape room rond
vraagstukken. Na wat puzzelen, zoeken en zuchten werd de code gekraakt en de schat verorberd.



DRUGSTORIES
Voor de vierdes was er “Drugstories”. De persoonlijke getuigenis
van Arafat uit Gent maakte indruk. Hij vertelde zijn verhaal van
zijn eerste pint, over cannabis tot uiteindelijk heroïneverslaving.
Hij benadrukte dat iedereen op een bepaald ogenblik kan
‘getriggerd’ worden door vrienden of kennissen, ongeacht
welstand, afkomst, woonplaats enzovoort. Verder volgde ook
nog uitleg over diverse soorten legale en illegale drugs die in ons
land gangbaar zijn. De spreker eindigde zijn sessie met de
oproep aan het jonge publiek om zeker bij het uitgaan altijd
voor mekaar te zorgen. “‘Drugstories’ is een initiatief van de
preventiewerkgroep van Immaculata en werd mogelijk
gemaakt dankzij de steun van de gemeente De Panne.

IMMAC-ESTAFETTE
Op 1 september nam Jimmy Maeren het stokje over van Hugo Sevenois als directeur van onze school.  Via
deze weg leren we onze nieuwe directeur iets beter kennen. De Immac-estafette wordt een terugkerende
rubriek in de digitale nieuwsbrief. We stellen een aantal vragen aan iemand van het Immaculata, en aan het
einde van het interview wordt het stokje doorgegeven aan een ander lid van de Immac-familie. We stellen
elke keer dezelfde vragen, en hopen op leuke antwoorden. In deze eerste editie mag meneer Maeren de spits
afbijten.

JIMMY MAEREN: DIRECTEUR

Dag Meneer Maeren, leuk dat u als eerste aan onze
estafette wil starten. Laat ons er direct aan
beginnen.  Hoe lang werkt u al op onze school?

Wat is uw favoriete plek bij ons op school?

Wat is uw leukste Immac-moment?

U mag één droomactiviteit kiezen om met de
school te doen.  Wat zou het worden?

Wat was uw droomjob als kind?

Graag vragen we u ook nog even naar uw lijflied of
favoriete song aller tijden?

Tot slot, aan wie zou u het stokje graag
doorgeven?

18 jaar geleden, op donderdag 1 september 2005
begon mijn Immac-loopbaan. Ik gaf toen de vakken
wiskunde, fysica en geschiedenis. Toch ken ik de
school al veel langer, want van 1996 tot 2002 was ik
hier zelf leerling.

Mijn bureau is op korte termijn zeer belangrijk voor
me geworden. Deze plaats speelt een centrale rol
tijdens de schooldag en is mijn vaste stek.

Er zijn heel veel Immac-momenten die ik enorm
koester. Het deelnemen aan een nachtspel op de
Vijfsterrendagen (vroeger waren de leraren de
pakkers), de repeteerweekenden op school van
Panneia, de busritten naar en van Londen,  etentjes
met mijn collega’s na het oudercontact, de
kaartersbende in de lerarenkamer en dan kan ik nog
een tijdje doorgaan. Het is een onmogelijke
opdracht om er de leukste uit te kiezen. 

Garagist. De techniek onder de motorkap blijft met
fascineren.

Met alle leerlingen en het volledige schoolteam een
basketmatch meemaken tijdens de NBA-finals in de
VS. En als het dan toch over dromen gaat... dan liefst
een game 7 die in double overtime eindigt met dé
dunk van het voorbije decennium.

Een favoriet lied? Dat mag je me echt niet vragen, ik
luister enorm graag naar muziek in alle kleuren en
stijlen. Voor deze vraag denk ik spontaan aan
‘Genstertje’ van Bart Peeters. Dat lied gaat over
kleine onbeduidende momenten die toch een grote
en positieve impact kunnen hebben op het leven.
Hopelijk veroorzaakt onze school zo nu en dan eens
voor iemand een genstertje...

Aan Luca Hauspie, de eerste minister van de
leerlingenraad. Hij heeft klare kijk op het
schoolgebeuren en wil samen met zijn team  voor
iedereen op school enkele mooie activiteiten
organiseren. Ik laat de lezer graag kennis met hem
maken.


